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If you would like to SUBSCRIBE to the weekly CDAA Newsbrief please provide your name and email address to info@cdaa.ca.  If you would like to be REMOVED from the weekly CDAA Newsbrief distribution list, please provide your request, citing your name and email address to info@cdaa.ca. 
Si vous souhaitez vous INSCRIRE au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez nous fournir votre adresse électronique à info@cdaa.ca. Si vous souhaitez être RETIRE de la liste de distribution au bulletin hebdomadaire de l’ACAD, veuillez soumettre votre demande à info@cdaa.ca en indiquant votre nom et adresse électronique.
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Oral Health

	Nunavut dental health needs action: dentist

	nunatsiaq.com • August 26th, 2018

	Permalink



	Liberals commit $150M a year in dental care for youth, aging Quebecers

	www.cbc.ca • August 27th, 2018

	Permalink



	This Breakthrough Is Beyond Promising For The Future Of Oral Health

	www.huffingtonpost.ca • August 26th, 2018
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	Preoperative Oral Care May Reduce Complications From Cancer Surgery

	www.oralhealthgroup.com • August 26th, 2018
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	The Tooth About Teeth

	www.beachradiovernon.ca • August 26th, 2018
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	Defeat ‘Head and neck cancers’ and ‘Nasopharyngeal carcinoma’; Check for symptoms

	www.healthbreakingnews.net • August 26th, 2018
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	Oral Microbial Activity May Help Identify Autism in Children

	www.oralhealthgroup.com • August 26th, 2018

	Permalink



	These foods will help clean and protect your kid's teeth

	www.parentscanada.com • August 26th, 2018
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	Should you let your child undergo anaesthesia for a dental procedures?

	www.todaysparent.com • August 26th, 2018
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	Techniques for reducing sugar content in dairy products show promise

	www.foodincanada.com • August 26th, 2018

	Permalink
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Home Insurance/ Assurance Habitation

Cottage season is here! Do you have the right coverage to protect your home away from home? Affinity program partner TD Insurance can help. #ad ► https://go.td.com/2gc0vUA
[bookmark: _GoBack]
C’est la saison des chalets! Votre résidence secondaire est-elle bien protégée? Notre partenaire de programme d’affinité, TD Assurance, peut vous aider à y voir plus clair. #publicité ► https://go.td.com/2pxZxH8
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DISCLAIMER: Articles and advertisements, as well as their claims, do not necessarily represent the viewpoints/opinions of the Canadian Dental Assistants Association (CDAA). The CDAA is not responsible for grammatical errors, misspelled words, unclear syntax or errors in translations, in original sources.  
AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ: Les articles et annonces, ainsi que leurs revendications, ne représentent pas nécessairement les points de vue / opinions de l'Association canadienne des assistant(e)s dentaires (ACAD). L’ACAD n'est pas responsable des erreurs grammaticales, des mots mal orthographiés, de la syntaxe imprécise ou des erreurs dans les traductions, dans les sources originales.
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